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Comisarul european Thierry Breton: Este important sa fie votat certificatul verde

COVID

Comisarul european pentru Piata Interna, Thierry Breton, a declarat, joi, ca votul pentru utilizarea

certificatului vede COVID este important, deoarece acesta, alaturi de vaccin, asigura "supravietuirea" în

pandemie.

 

"Este important sa fie votat certificatul verde. Da, este important ca acesta sa fie utilizat, pentru ca stim ca,

împreuna cu vaccinarea si certificatul verde, avem cheia pentru a ne asigura supravietuirea si, de asemenea, sa fim

parte pentru ceea ce este important pentru noi toti - comunitatea europeana", a afirmat Breton, aflat în vizita la

Bucuresti.

 

"Daca nu se reuseste sa învingem acest nou val al pandemiei care vine în calea noastra, s-ar putea sa ajungem din

nou la masuri de carantinare generala si stim ca exista si un pret - un pret economic, un pret social de platit si

pretul acesta e mult prea ridicat", a punctat comisarul european, în cadrul unei conferinte de presa comune cu seful

Departamentului pentru Situatii de Urgenta, Raed Arafat, si presedintele Comitetului National de Coordonare a

Activitatilor privind Vaccinarea împotriva COVID-19, Valeriu Gheorghita.

 

El a subliniat ca nu exista nicio alta cale în afara celor doua instrumente avute la îndemâna - vaccinarea

anti-COVID si certificatul verde.

 

"Ştim ca aceste doua instrumente functioneaza. Acum este momentul sa actionam. Trebuie sa fim uniti sa câstigam

împreuna aceasta lupta", a transmis comisarul european.

 

Breton a facut apel la solidaritatea europeana. "Noi suntem cu totii europeni, împartasim aceleasi valori. Desigur

ca avem traditii diferite, istorii diferite, origini diferite, dar suntem cu totii fiinte umane si trebuie sa luptam

împotriva pandemiei. (...) Deja avem peste doua miliarde de persoane care au fost vaccinate cu succes pe întreaga

planeta si nu au existat probleme", a completat el.

 

"Acum este momentul sa fim uniti, pentru ca este un razboi pe care noi îl vom câstiga împreuna. (...) La urma

urmei, cu totii împartasim aceleasi valori, noi, ca europeni, împartasim aceleasi valori. Deci, este momentul sa fim

uniti si sa reactionam acum. Nu mai putem astepta înca o luna, pentru ca virusul nu asteapta", a subliniat Thierry

Breton.

 

În cursul diminetii, el s-a întâlnit cu ministrii interimari ai Apararii si Sanatatii, urmând sa fie primit, la Palatul

Cotroceni, de presedintele Klaus Iohannis. 
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